



Life's good when you're covered.
الحياة حلوة وأنت مؤمن

Initial unaudited Group and Parent financial results for the quarter ended 31 March 2025.

Figures in RO '000s

Group			
Particulars	Quarter Ended 31 March		Change%
	2025	2024	
	(Unaudited)	(Unaudited)	
Insurance revenue	94,104	77,963	21%
Insurance service result	4,819	(1,049)	559%
Investment income	3,492	3,300	6%
Net financial result	(378)	(677)	44%
Other operating income	421	2,708	-84%
Finance cost and non-attributable expenses	(3,406)	(4,698)	27%
Net profit/(loss) after tax	4,222	(661)	738%

Figures in RO '000s

Parent			
Particulars	Quarter Ended 31 March		Change%
	2025	2024	
	(Unaudited)	(Unaudited)	
Insurance revenue	34,132	27,101	26%
Insurance service result	1,249	(2,496)	150%
Investment income	786	724	9%
Share of Profit from Subsidiaries	3,489	18	19296%
Net financial result	126	125	-1%
Other operating income	14	2,518	-99%
Finance cost and non-attributable expenses	(1,381)	(1,880)	27%
Net profit/(loss) after tax	4,084	(880)	564%

*The financial results are prepared based on IFRS 17 - Insurance Contracts and are subject to approval by the respective Board of Directors.

Liva Group SAOG

P.O. Box 798, P C 117, Sultanate of Oman

Tel. +968 2476 6800

info@livagroup.co | www.livagroup.co

CR No. 1487876 | VAT OM1200362117 | TIN 1879



Life's good when you're covered.
الحياة حلوة وأنت مؤمن

Liva Group recorded robust performance in the first quarter of 2025, building on two strong quarters of growth in Q3 and Q4 2024, highlighting the resilience of the Group's business model and the effective execution of its growth strategy.

The Group recorded a 21% year-on-year increase in insurance revenues for the first quarter of 2025, reaching RO 94 million. This performance was driven by the continued expansion of the customer base, the successful launch of new products, and the implementation of key initiatives across the core markets of the Sultanate of Oman, the United Arab Emirates, and the Kingdom of Saudi Arabia.

The insurance service result recorded a significant improvement, rising by 559% to RO 4.8 million, reflecting effective risk management and a strong focus on customer value delivery. The net financial result improved by 44%, reflecting the Group's disciplined financial management and continued focus on strengthening overall performance.

Investment income also showed steady growth, increasing by 6%, from RO 3.3 million in March 2024 to RO 3.5 million in March 2025.

While other operating income declined due to one-off gains recognised in the previous period, finance costs and non-attributable expenses were reduced by 27% as a result of cost optimisation initiatives.

Liva Group remains committed to further enhancing efficiencies and pursuing expansion opportunities as it continues to deliver on its long-term ambition to scale and diversify operations across the GCC.

Authorized Signatories



Liva Group SAOG

P.O. Box 798, P C 117, Sultanate of Oman

Tel. +968 2476 6800

info@livagroup.co | www.livagroup.co

CR No. 1487876 | VAT OM1200362117 | TIN 1879



Life's good when you're covered.
الحياة حلوة وأنت مؤمن

النتائج المالية الأولية غير المدققة للمجموعة والشركة الأم للربع المنتهي في ٣١ مارس ٢٠٢٥.

الأرقام بالآلاف ريال عماني

النتائج المالية للمجموعة			
التغيير %	ربع السنة المنتهي في ٣١ مارس		التفاصيل
	٢٠٢٤	٢٠٢٥	
	(غير مدققة)	(غير مدققة)	
٢١٪	٧٧,٩٦٣	٩٤,١٠٤	إيرادات التأمين
٥٥٩٪	(١,٠٤٩)	٤,٨١٩	نتيجة خدمات التأمين
٦٪	٣,٣٠٠	٣,٤٩٢	دخل الاستثمار
٤٤٪	(٦٧٧)	(٣٧٨)	صافي النتائج المالية
-٨٤٪	٢,٧٠٨	٤٢١	إيرادات التشغيل الأخرى
٢٧٪	(٤,٦٩٨)	(٣,٤٠٦)	تكاليف التمويل والمصروفات غير المنسوبة
٧٣٨٪	(٦٦١)	٤,٢٢٢	صافي الربح / (الخسارة) بعد اقتطاع الضرائب

الأرقام بالآلاف ريال عماني

النتائج المالية للشركة الأم			
التغيير %	ربع السنة المنتهي في ٣١ مارس		التفاصيل
	٢٠٢٤	٢٠٢٥	
	(غير مدققة)	(غير مدققة)	
٢٦٪	٢٧,١٠١	٣٤,١٣٢	إيرادات التأمين
١٥٠٪	(٢,٤٩٦)	١,٢٤٩	نتيجة خدمات التأمين
٩٪	٧٢٤	٧٨٦	دخل الاستثمار
١٩٢٩٦٪	١٨	٣,٤٨٩	حصة الأرباح من الشركات التابعة
-١٪	١٢٥	١٢٦	صافي النتائج المالية
-٩٩٪	٢,٥١٨	١٤	إيرادات التشغيل الأخرى
٢٧٪	(١,٨٨٠)	(١,٣٨١)	تكاليف التمويل والمصروفات غير المنسوبة
٥٦٤٪	(٨٨٠)	٤,٠٨٤	صافي الربح / (الخسارة) بعد اقتطاع الضرائب

*يتم إعداد النتائج المالية بناء على المعيار الدولي لإعداد التقارير المالية رقم ١٧ - عقود التأمين وتخضع لموافقة مجالس الإدارة المعنية.

مجموعة ليفا ش.م.ع.ع

ص.ب 798، ص.ب 117، سلطنة عمان

هاتف: +968 2476 6800

www.livagroup.co | info@livagroup.co

سجل تجاري رقم 1487876 | OM1200362117 ضريبة القيمة المضافة | القيد 1879



Life's good when you're covered.
الحياة حلوة وأنت مؤمن

سجلت مجموعة ليفا أداءً قوياً في الربع الأول من عام ٢٠٢٥ ، مستفيدةً من نمو قوي في الربع الثالث والربع الرابع من عام ٢٠٢٤ ، مما يُبرز مرونة نموذج أعمال المجموعة والتنفيذ الفعال لاستراتيجيتها للنمو.

وسجلت المجموعة زيادةً بنسبة ٢١٪ في إيرادات التأمين على أساس سنوي للربع الأول من عام ٢٠٢٥ ، لتصل إلى ٩٤ مليون ريال عماني. وقد تحقق هذا الأداء بفضل التوسع المستمر في قاعدة العملاء، والإطلاق الناجح لمنتجات جديدة، وتنفيذ مبادرات رئيسية في الأسواق الأساسية في سلطنة عمان والإمارات العربية المتحدة والمملكة العربية السعودية.

وسجلت نتائج خدمات التأمين تحسناً ملحوظاً، حيث ارتفعت بنسبة ٥٥٩٪ لتصل إلى ٤,٨ مليون ريال عماني، مما يعكس الإدارة الفعالة للمخاطر والتركيز القوي على تقديم القيمة للعملاء. كما تحسنت النتائج المالية الصافية بنسبة ٤٤٪، مما يعكس الإدارة المالية المنضبطة للمجموعة والتركيز المستمر على تعزيز الأداء العام.

كما أظهرت إيرادات الاستثمار نمواً متزايداً، حيث زادت بنسبة ٦٪، من ٣,٣ مليون ريال عماني في مارس ٢٠٢٤ إلى ٣,٥ مليون ريال عماني في مارس ٢٠٢٥.

وفي حين انخفضت الإيرادات التشغيلية الأخرى بسبب المكاسب غير المتكررة التي تم إدراجها في الفترة السابقة، فقد انخفضت تكاليف التمويل والمصروفات غير المنسوبة بنسبة ٢٧٪ نتيجة تنفيذ مبادرات تحسين التكاليف.

ولا تزال مجموعة ليفا ملتزمة بتعزيز الكفاءة والسعي وراء فرص التوسع بينما تواصل تحقيق طموحها طويل الأجل لتوسيع وتنويع عملياتها في جميع أنحاء دول مجلس التعاون الخليجي.



المفوضون بالتوقيع

مجموعة ليفا ش.م.ع.

ص.ب. 798 ، ص.ب. 117 ، سلطنة عمان

هاتف: +968 2476 6800

info@livagroup.co | www.livagroup.co

سجل تجاري رقم 1487876 | OM1200362117 ضريبة القيمة المضافة | القصد 1879